

Protokoll styrelsemöte, Malmö Beachvolley Club

Adress	MJ's, Mäster Johansgatan 13, 211 21 Malmö
Datum	2024-04-07
Tid	15.00–17.30

Närvarande: Tomas, Annika, Hang, Adam, Simon, Elin L, Stefan, Tindy, Andreas, Johannes, Hampus, Jimmy, Therese, Sandra,

Sekreterare: Therese/Annika

Ordförande: Tomas

Justerare (mötesordförande + en till): Tomas & Hang

Datum för nästa styrelsemöte: 19 maj 10-12:30

§1. Mötets öppnande

Kryssa i närvaro i närvaro-dokumentet

§2. Godkännande av dagordning

Ja

§3. Protokollföring av beslut tagna mellan möten och av gjorda inköp

Godkänner -

§4 Action från förra mötet och återkommande APs:

Alla - kolla Trello och lägg in era egna AP från styrelsemötet.

§5. Gå igenom viktiga datum/händelser under kommande månad

<https://trello.com/b/WV60YVGY/mbc>

§6.7 Tävling/licens

1. Sommarens tävlingar upplagda. Datumen är också blockerade i schemat! OBS ska även komma till en ungdomstävling, inväntar besked från junior ansvariga när den bör vara.
2. **Klubblags-SM - prioriterat ärende som måste behandlas detta styrelsemöte**
Premisser för uttagningar? Diskussion 5-10 min
Förslag: Huvudregel att gå efter ranking, spelare med exceptionella meritlistor (t.ex. Tora Hansson) kan bli uttagna trots låg nuvarande ranking. (Tora Hansson har spelat åtminstone ett tiotal turneringar på världstouren, ett antal SM medaljer m.m.)

(Spelarnas individuella ranking ger klubben sin seedning, så de är rimligt att de får chansen att spela i första hand) - undantag kanske kan ske även när/om två spelare inte passar ihop (två blockare eller två försvarare t.ex.)

Petter håller i Damuttagningarna och tyckte att denna huvudregeln var bra formulerad och stämmer bra överens med den uttagning han kommer göra och hur han tänker generellt.

Jag (Hampus) kan tänka mig att ta hand om herrarnas uttagningar om styrelsen godkänner ovan formulering så jag vet vad jag ska rätta mig efter.

Beslut: Ytterligare damspelare är intresserade att anmäla ett andra lag (första laget kommer kvala till finalen direkt, det lär inte herrarna göra o då får herrarna inte ha ett andra lag). Andra laget får stå för kostnaderna själva men de får gärna spela? Sponsra dem med resa och boende för finalen i Västerås om de tar sig dit? (Kval i Sthlm, finalen i Västerås).

3. Seriespel - Jimmy presenterar (Diskussion och beslut, 10min)
Hålla i det i sommar. Inspirerat av GBC
4. SM i Tylösand - **diskussion 10 min** (AR har lagt till)
 - a. Beställa kläder till de som skall vara med? Matchställ.
 - b. Betala anmälningsavgift för juniorer + senior SM om de spelar för MBC?
 - c. Få ut information om beslut

Diskussion:

1. Ingen diskussion
2. SM:
 - Vi går efter ranking och regeln om exceptionell meritlista godkänns. Delen om blockare/försvar behövs inte appliceras denna gång, kan vidareutvecklas till uttagning: Oberoende person beslutar om uttagningen för att undvika jäv. Slutgiltiga beslut görs av en icke-uttagningsbar (ojävig) person, t.ex. en från styrelsen och passande tränare. Boka tåg/hyrbil/hotell, kan de tävlande boka själv och utefter den budget som är satt. Kvitto = ersättning. Ej taxi/flygresor. Milersättning ges till dem som har egen bil. Hampus kan hjälpa till med att boka. 3-stjärnigt standardhotell. Matchställ till kvalet den 26 maj till samtliga som deltar.
 - Om andra laget som inte direktkvalar tar sig till final står vi för kostnaderna ovan. De får betala kvalet själva.
3. Seriespel -
 - Jimmy går igenom konceptet: Hans förslag är att vi utgår från Göteborg men förenklar. Börjar med 3 grupper om 6 lag för vardera kvinnor och män. Först till kvarn och de anmäler sig per lag. Seriespelet förläggs företrädesvis till lördagar kl 10-15. Två kan dock komma överens om att spela andra tider men då har de inte företräde till plan på HH. Börjar med en grundomgång där alla

möter alla och vunna set ger ranking. Sämsta laget flyttar ner och bästa flyttar upp. 2 matcher per lördag.

- Säkerställa att juniortränare och hjälptränar på lördagar kan vara med. Lyfta fram att det är kulspel. Behöver bestämma tidsspann (antal veckor/tidintervall) före utskick.
- Beslut: Vi kör igång med ungefär 10v seriespel. Jimmie utformar resten av detaljerna.

4. SM-kläder

- Har redan beslutats att de skall få matchställ + anmälningsavgift till alla juniorklasser och seniorklasser om de tävlar för MBC. Får lämna in kvitto
- Matchställ (linne/tshirt) - till veteraner om de tävlar för MBC. Får lämna in kvitto
- Lägga in info på hemsidan (Therese):

§6.1 Ordförande

§6.2 Material

1. Basesport - AR - **Diskussion 5 min** - Vi är klara med sortiment (se nedan pdf). Utöver kläderna tillkommer beachsockar och boll. Sidan skapas inom kort.

 **Förslag 3 Malmö Beachvolley Club 240405 (1).pdf**

- a. Klubben betalar "MBC" trycket i förväg (vi köper X antal), medlem väljer och betalar själv namn + eventuellt nummer.
 - b. Klubben har 10% rabatt på de beställningar som läggs (tränartröjor och så vidare).
 - c. Utöver vårt sortiment kan vi välja till andra kläder med vårt tryck (tex om vi vi ha speciella jackor till våra tränare.
 - d. Som "pris" till våra turneringar kan vi köpa "rabattkuponger" som vinnarna kan handla vad de vill för. Håller på att undersöka om vi kan styra dem till att bara vara giltiga i MBC-shopen. Intressant?
 - e. AR tänker beställa hem lite fler provkläder om det är ok i lite olika storlekar? De vi har fått hem är giveaways, dvs vi har inte betalat något för dem (**beslut**)
 - f. Beställa vars en hoddie till styrelsen (med "MBC styrelse"-tryck eller dylikt?)
 - g. Behövs det en ansvarig som håller i trådarna?
 - h. (**beslut**)
2. Jackor till träningsansvariga? på tapeten ifjol men det blev aldrig någon beställning. Hur gör vi nu om vi kör med basesport?
 3. Andreas: 3 Fritt spel grupper i sommar. Hur gör vi med access till förrådet för dem?
Alternativ:
 - a) Ge alla (29 st) access på taggen?
 - b) Ge några utvalda access på taggen (funkade sådär förra året)
 - c) Ge ingen access på taggen och uppmana dem ta med egen boll
 - d) Annat alternativ? Bollkorg inne bland banorna?

Diskussion:

1. Input från grupp: Lägg till tryck på shorts och byxor, lägga till vattenflaska. Annika frågar Gunnar hur vi går vidare om vi vill ha "klubbtränare", "styrelsen" och "coach". Ok att beställa provkläder. Styrelsen fixar kläder till styrelsen och tränare. Klubbtränare fixar själv. Annika pratar med Gunnar hur klubbar brukar göra samt skickar ut ett formulär till alla tränare.
2. Jackor till klubbtränare - Annika frågar Gunnar om de har softshelljackor.
3. Två soptunnor är inställda på plan som kan agera som "bollkorg". Adam lägger in gamla bollar i dessa som kan användas för fritt spel. Skicka ut meddelande till medlemmar (Therese)

§6.3 Kassör

N/A

Diskussion:

§6.4 Kommunikation/marknadsföring

1. Beslut/diskussion (10 min): Utskick i SportAdmin, gå genom mig (TH). Problem med formatering mm.
2. Introduktion till kommunikationsöversikt. Titta och tänkt till nästa möte.
<https://docs.google.com/spreadsheets/d/1lqwK0uqf2WS-sdYYBew49fieTFIPgIm-KVpXzNyNTv8/edit?usp=drivesdk>

Diskussion:

1. Riktade mail kan var och en skicka ut själv. Therese tar de utskick som är till stora delar av klubben.
2. Alla utskick skall finnas i sportadmin. Alla går in och kollar till nästa möte.

§6.5 Träning

1. Elitsatsning (beslut krävs) - Vid årsmötet godkändes en motion som yrkade att MBC:s högst presterande och mest ambitiösa beachvolleyboll-spelande individer får mer resurser. För att gå vidare med denna fråga föreslår jag att en arbetsgrupp bestående av 3-4 personer tillsätts och får i uppdrag av styrelsen att:
 - definiera vilka grupper/individer som ska ingå i satsningen
 - inleda en dialog med representanter från definierade grupper/individer för att kunna göra en behovsanalys.
 - ge förslag på både kort- och långsiktig plan för att stärka elitsatsande spelare i MBC. Förslaget bör ta hänsyn till behoven både hos elitsatsande spelare och motionsspelare samt inkludera en uppskattning av kostnaderna för satsningen. /EL, HF
2. Avlastning för träningsansvarig. Andreas behöver hjälp med:
 - Info till ledare om tidrapporteringen (arvode) och deadline för detta (Therese/Annika/Simon)

- Schema för ledare som ska öppna och stänga varje träningskväll (bollar) (Jimmy)
- Har alla nya spelare som vi lagt in i sportadmin för sommaren aktiverat sitt sportadmin-inlogg?
- Ta ut lista (från typeform) om vilka coacher vill ha extra stöd, och skicka detta till klubbtränarna (Jimmy)
- Planering, kommunikation (med klubbtränare, Therese och coacher), anmälan, etc av sommarens tränarsöndagar (Simon, Tomas, Johannes)
- Översyn av grupp nivåer efter 3 spelade träningsveckor, och eventuell gruppjustering
- Svara på träningsmail
- Fråga:
 - Vad gäller för taggutlämning? Är detta löst med vaktis? Definierade time slots? Har/ska info gällande detta komma ut? När?
 - Generell information till alla medlemmar? Info om taggutlämning?
- Andreas kan tyvärr inte vara med på tränar-kickoff 14/4

3. Nybörjarkurs under September? (TK, Diskussion och beslut, 10min)

Ta tillvara på OS glöden, banorna tillgängliga då, även tränare tillgängliga antagligen
 Nackdel - Anmälan behövs, pröva sportadmin med detta?

Diskussion:

1. Hampus, Elin och Tomas inhämtar information och konkluderar ihop det till något. Ha ett kortsiktigt förslag till nästa styrelsemöte.
2. Arbetsuppgifter:
 - a. Therese/Annika/Simon gör en "beskrivning" för hur tränarna rapporterar tid. De andra punkterna löser sig med Jimmy.
 - b. Taggar är ej löst med vaktis. Information utskickad till medlemmar om att de ska hämta ut tagg.
3. Bra tillfälle att testa anmälningsfunktionen i SportAdmin. Lyfts om vi har "tid" och om vi har tillgängliga tränare. Träningsansvariga kommer ej ha tid att lägga på det. Tindy och Tomas tar fram förslag och postar i Slack.

§6.6 Juniorer

1. Info: Juniorverksamhet - läger/camp i sommar /Elin, Simon

Diskussion:

1.
 - a. Sommarlovsträning - 1,5 h före vår vanliga träning i 7h, 80 anmälda
 - b. Lägervecka - Beachcamp v27 - mån-fre, företrädesvis förmiddagar.
 - c. 7 aktiva som vill vara stödtränare.

§6.8. Sekreterare/bidrag

1. Sportadmin (information) - AR

- a. Alla grupper och aktiviteter är klara. Återstår att aktivera sommarsäsong och skicka ut fakturor. När/vem gör detta?
- b. Till nästa säsong är det viktigt att få med i anmälningsformuläret en länk till Sportadmin så nya medlemmar skapar sin egen profil (så som Senior gjorde).
- c. Skulle vilja ta en utbildningssession till i början Maj för "fortsättningsfrågor". Ok? Vem vill vara med? Har skapat ett dokument (i SportAdmin mappen) med de frågor som jag har. Fyll gärna på. [W Sportadmin frågor.docx](#)

Diskussion:

- 1) Therese, Annika tittar på fakturering tillsammans m Elin.

§6.9. Events

1. Vad blir det för evenemang på HHIP söndag 14/04? lokalen är bokad.
2. Os-event: storbilds-tv eller bar som visar
3. Hur tänka kring event?

Diskussion:

1. Tränar kick-off.
2. Diskutera med Hang, ta vara på OS-glöden, samarbete med bakfickan eller liknande? Sandra tar det vidare med Hang.
3. Bara kolla av så vi inte har några MBC tävlingar/krockande event.

§7. Övriga frågor

1. Svarta fläckar i hallen - mögel?

Diskussion:

1. Det finns svarta fläckar vid bana 3. Tomas tar en diskussion med Hyllie Sportcenter.

Justerat:

Sekreteraren förbereder protokoll efter mötet och skickar därefter till justerare. Vi siktar på att protokollet ska vara klarjusterat inom en vecka. Instruktioner:

[Guide för att justera protokoll](#)

Sekreteraren lägger in beslut som kan vara bra att ha i framtiden i vårt styrdokument:

[+ Styrdokument MBC](#)

Justerat av:

Namn	Datum
Hang Ho	
Tomas Kesek	240924